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REY (EXE EEE @minvwvs ni; EXE, BED

) @minvws.nl]Cc: SREIERRE): BE. (EAR) EARL @minvws.nl];
From: )

Sent: Fri 12/1 1/2020 10: 06:53 AM
Subject: FW: verzoekje vanmiddag 13 uur BO

Received: Fri 12/11/2020 10:06:54 AM

Financiéle situatie zorgsector signalen leden Zorgthuisn| EEE ocx
Hi,

Benieuwd wat er uit dit overleg is gekomen. Is de situatie echt zo urgent als uit de brief blijkt of volstaan de huidige regelingen
gewoon?
Zouden jullie indien er signalen zijn dat ondanks de financiéle regelingen er zorgaanbieders failliet dreigen te aan, JER er

Groet EXECN
Van: E ) SESE @minvws.nl>Verdten donderdag 10  Sommmror 2020 12:22

“REE (@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: verzoekje vanmiddag 13 uur BO

Hierbij, met dank aan [EEE w.b. de Wmo, de opmerkingen in de kantlijn.

var

eereer
ik dat je nog wat meer informatie wilde over de precieze afspraken tussen ZN en ActiZ uit het overleg van

gisteren i] zoeken daar nog even contact over met ZN.

Groeten,

5.1.2e

Verzonden: donderdag 10 december 2020 11:32

Jd.
BEY ak < minvws.nl>;

@minvws.nl>; BE1BE)

—— EER

Onderwerp: RE: verzoekje vanmiddag 13 uur BO

BEEkijken naar het ZVW stuk.

iFolJog ceCmmello donderdag 10Xe2020
13;

08

JERE© minvws.ni>; EEE),
@minvws.nl>

Onderwerp: verzoekje vanmiddag 13 uur BO
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Vanmiddag heeft minsiter een bijpraat met LZ partijen, a 000 sa
Zou iemand (zoewle vanuit zvw en wmo) wat krabbels in de kantlijn van dit document kunnen zetten.

Zit er verder wel goed genoeg in om iets over te zeggen, ZN is er ook mee bezig.

VanBER oio ik dat er gisteren met Actiz (dus niet Zorgthuis) over gesproken is. Actiz heeft niet opunt van excessief

verzuim op tafel gelegd, wel verzoek tot doorbetalen van minder zorg omdat er minder verwijzingen zijn (suggereert bijna dat

personeel het niet druk zou hebben met bestaande zorg). ZN is dat niet van plan, maar laat er wel naar kijken...


